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Prof. Dr. 
Döğeroğlu’na 
büyük onur

■ İletişim Bilimleri Enstitüsü, merkezi 
Washington’da bulunan Uluslararası 
İletişim Derneğine ücretsiz üye olarak 
kabul edildi. Enstitü, her yıl dünyada 
üç kuruma ücretsiz üyelik hakkı tanı-
yan derneğe, önümüzdeki üç yıl için 
hiçbir ücret ödemeden  tam üye olma 
hakkı kazandı.                 4. SAYFADA

Egemen Bağış
Üniversitemizi 
kutladı
■ Avrupa Birliği Bakanı ve Başmü-
zakereci Egemen Bağış, Anadolu 
Üniversitesine gönderdiği mesajla 
Ulusal Ajans’ın Hayat boyu Öğren-
me LLP/Erasmus Programı kapsa-
mında 2012 başvuru döneminde 
Üniversitemizin yapmış olduğu 
başvurunun kabul edilerek hibe 
almaya hak kazanmasından dolayı 
tebrik etti.                       3. SAYFADA

ASO Side’de sahne aldı
■  Anadolu Üniversitesi Senfoni 
Orkestrası dünyaca ünlü orkestraları 
ağırlayan Side Uluslararası Kültür ve 
Sanat Festivaline katıldı.    5. SAYFADA

■ Mühendislik Fakültesi  Dekanı  Prof. 
Dr. Tuncay Döğeroğlu  Küresel Mühen-
dislik Dekanları Konseyinin yönetim 
Kurulu Üyeliği ve Konsey Sekreter/Say-
manlığına seçildi.                 2. SAYFADA

Doğu Anadolu’daki 
kar potansiyelini 
biz belirleyeceğiz
■ Avrupa Meteoroloji Uyduları 
İşletme Teşkilatı tarafından 
desteklenen proje kapsamın-
da, Anadolu Üniversitesi ve 
Orta Doğu Teknik Üniversitesi 
Doğu Anadolu Bölgesi’nin  kar 
potansiyeli ile ilgili uluslara-
rası bir çalışmada yer alacak. 
Çalışma ile gelecek yıllarda 
yaşanması muhtemel taşkın ve 
kuraklık durumlarına karşı su 
kaynaklarımız daha etkin kul-
lanılabilecek.                     2’DE

Yeni öğretim yılı 
törenle başlıyor!

■ Anadolu Üniversitesi 2012-2013 eğitim-
öğretim yılına törenle başlıyor. Tören, Atatürk 
Meydanındaki Atatürk Anıtına çelenk konulma-
sıyla başlayacak. 

■ Atatürk Kültür ve Sanat Merkezinde devam 
edecek olan törende bu yıl öğretim elemanları 
adına Hukuk Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ufuk 
Aydın konuşacak.               Tören Programı 2. Sayfada 

Yükseköğretimde İlklere İmza Atan Üniversitemiz Bir Akademik Yıla Daha Gururla Giriyor

■ Türkiye’de ilk kez 
Üniversitemizde
toplandılar          3’DE

■ Hürriyet Gazetesi 
İK muhabiri Zeynep 
Mengi ile söyleşi  3’DE

■ CNN Türk politika 
muhabiri Murat 
Pazarbaşı ile 
söyleşi  4’DE

■ Mezunumuz Ersan 
Özer:”Facebook’a
rakip geliyor”        7’DE

■ Öğrencimiz zirveye 
adını yazdırdı      2’DE

İletişim 
Bilimleri 
Enstitüsü ICA 
üyesi oldu 

■  Üniversitemizin Öğrenci Kulüplerini Tanıtmayı Sürdürüyoruz               8. SAYFADA

■ Bu yıl 6.’ncısı düzenlenen ve Anadolu Üniversitesi’nin de 
destek verdiği Eskişehir Pişmiş Toprak Sempozyumu 19-23 
Eylül günleri arasında gerçekleştirildi.                  6. SAYFADA

Topragı şekillendiren eller 
Eskişehir’de buluştu
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Taşkın ve Kuraklık Durumlarında Su Kaynakları Daha Etkin Kullanılabilecek

Üniversitemiz Doğu Anadolu’daki 
kar potansiyelini belirleyecek

Bilge SÖNMEZ 
■ Açıköğretim, İktisat ve İşletme Fakülte-
leri 2012-2013 öğretim yılı yeni kayıt dö-
nemi, 10 Eylül günü başladı. Kayıtlar 28 
Eylül Cuma günü çalışma saati bitimine 
kadar devam edecek. Adaylar kayıt için 
bulundukları illerdeki AÖF bürolarına 
başvurabilirler.

Nadiye YILMAZ 
■ Doğa Sporları Kulübü (ANADOSK) 
başarılarına yenilerini eklemeye de-
vam ediyor. 17-25 Ağustos günleri 
arasında Türkiye Dağcılık Federas-
yonu (TDF) liderliğinde Gürcistan 
Kazbek Dağı’nda yapılan tırmanışta, 
ANADOSK üyesi ve milli dağcı Cem 
Kıyak da zirveye ulaşanlar arasına 
ismini yazdırdı.

TDF’nin liderlik ettiği tırmanışa 
Türkiye’nin de içinde bulunduğu 5 
farklı ülkeden 14 sporcu katıldı. Tür-

kiye’deki üniversitelerden tırmanışa 
seçilen tek öğrenci olan Cem Kıyak 
5038 metre yüksekliğindeki Kazbek 
Dağı’nda zirveye ulaştı.

Üniversitemiz İktisadi İdari Bi-
limler Fakültesi İşletme Bölümü 
3’üncü sınıf öğrencisi ve 2006’dan 
beri ANADOSK üyesi olan Kıyak, 
böyle bir başarı elde ettiğinden do-
layı mutlu olduğunu söyledi.  Kıyak 
“Dağcılık sporu maliyetli bir spor. 
ANADOSK olarak biz başarılarımızı 
bizlere malzeme yardımında bulu-

nan Üniversitemize borçluyuz. Bu 
nedenle Üniversitemize bize verdiği 
imkânlardan dolayı teşekkür ede-
rim. Fakat başarılarımızın sürmesi 
için Üniversitemizin her zaman 
olduğu gibi yanımızda olmasını te-
menni ederiz.” dedi.

Cem Kıyak Türkiye’deki üniver-
site kulüpleri içinde en aktif ku-
lüplerden ANADOSK’a, 2012-2013 
kayıt döneminde Anadolu Üniversi-
tesi bünyesine katılan öğrencileri de 
beklediklerini kaydetti.

Cengiz ÖZKAN 
■ Anadolu Üniversitesi Avrupa pro-
jelerinde yer almaya devam ediyor.  
Avrupa Meteoroloji Uyduları İşletme 
Teşkilatı (EUMETSAT) tarafından des-
teklenen proje kapsamında, Anado-
lu Üniversitesi ve Orta Doğu Teknik 
Üniversitesi (ODTÜ) Doğu Anadolu 
Bölgesinin  kar potansiyeli ile ilgili 
uluslararası bir çalışmada yer alacak. 
Böylece gelecek yıllarda yaşanması 
muhtemel taşkın ve kuraklık durum-
larına karşı su kaynaklarımız daha 
etkin kullanılabilecek. 2012 yılının 
Mart ayında başlayan proje 2017’de 
sona erecek.

Su Yönetiminde Kullanılacak

Anadolu Üniversitesi Mühendislik 
Fakültesi İnşaat Mühendisliği bölüm 
başkan yardımcısı Yrd. Doç. Dr. Ay-
nur Şensoy Şorman ve Yrd. Doç. Dr. 
Arda Şorman tarafından yürütülecek 
“EUMETSAT Uydularının Operasyo-
nel Hidroloji ve Su Kaynakları Yöneti-
minde Kullanımı” adlı projenin ikinci 
ayağı olan “Sürekli Ürün Geliştirme” 
aşaması, Doğu Anadolu Bölgesinde 
var olan kar potansiyelinin uydu 
ürünleri ile güvenilir ve güncel bir şe-
kilde tespit edilerek barajlara gelecek 
akımların hesaplanmasını içeriyor.

Su kaynaklarının etkin ve daha ve-
rimli kullanılmasını hedefleyen proje 
hakkında bilgi veren Yrd. Doç. Dr. Ay-

nur Şensoy Şorman “Projenin amacı 
Avrupa uyduları tarafından üretilen 
verilerin hidrolojide ve su kaynakları 
yönetiminde kullanılmasıdır. Biz de 
bunu en fazla kar yağışı alan bölge-
mizde yani Doğu Anadolu Bölgesinde 
uygulanır hâle getirme çabası içeri-
sindeyiz. TÜBİTAK ve Bilimsel Araştır-
ma Projeleri (BAP) kapsamında yürüt-
müş olduğumuz projelerde kurmuş 
olduğumuz veya yenilediğimiz yer 
istasyonlarından gelen verilerin yanı 
sıra, bu projede kullanacağımız uydu 
ürünleri ile Doğu Anadolu Bölgesi’n-
de kar potansiyeli hakkında sağlıklı 
bilgilere sahip olacağız.” dedi.

Anadolu Üniversitesi olarak proje-
nin ilk aşamasından itibaren içinde 
yer aldıklarını söyleyen Yrd. Doç. Dr. 

Aynur Şensoy Şorman, projede Tür-
kiye dışında Finlandiya, İtalya, Po-
lonya, Almanya, Fransa, Avusturya, 
Slovakya ve Belçika’nın da yer aldığı-
nı ifade etti. Projede ODTÜ ile birlikte 
çalıştıklarını söyleyen Şorman, uy-
dulardan gelecek kar verilerini kul-
lanarak Doğu Anadolu Bölgesinde 
kar erimesi ve yağışlardan meydana 
gelebilecek nehir akımlarını belirle-
yebileceklerini aktardı. Şorman “Bu 
projede uydu ürünleri kar, yağmur 
ve toprak nemi olarak gruplandırı-
lıyor. Kar konusunda Türkiye, Avru-
pa’nın dağlık alanları ile ilgili çalış-
maları yönetiyor. Avrupa uyduları 
için yeni algoritmalar geliştirilmekte, 
bizler de bu uzaktan algılama veri-
lerini modellerde kullanarak Doğu 

Anadolu Bölgesinde büyük baraj-
lara gelecek akımların tahminine 
yönelik bir çalışma yapmaktayız.” 
şeklinde konuştu.

Ülkemize Ekonomik Katkı 

Proje sonucunda su kaynaklarının 
daha verimli kullanılabileceğini vur-
gulayan Şorman, gelecekte Doğu Ana-
dolu’daki büyük barajların daha etkin 
yönetilebileceğini ifade etti. Böylece 
barajlardan daha planlı ve verimli 
bir şekilde elektrik enerjisi üretilebi-
leceğinin altını çizen Şorman, ayrıca 
yaşanması muhtemel su taşkınları-
nın da öngörülebileceğini vurguladı. 
Doğu Anadolu Bölgesinde uzun süre 
erimeyen karın, Türkiye’deki su kay-
naklarının önemli bir bölümünü oluş-
turduğuna değinen Şorman şunları 
söyledi: “Biz uydulardan verileri alıp 
alandaki kar miktarını tespit edebi-
leceğiz. Ne kadar kar olduğuna dair 
fikrimiz olursa, ne kadar akım gelece-
ğine dair de daha sağlıklı öngörüleri-
miz olabilir. Uydu görüntülerinden 
kar ürünlerinin geliştirilmesi kısmın-
da ODTÜ görev alırken, bu ürünlerin 
operasyonel olarak hidrolojide kulla-
nılması, doğrulanması ve gelecek su 
miktarının belirlenmesi kısmında ise 
biz rol alacağız. Doğu Anadolu’da bü-
yük barajlarımız var. Su kaynaklarını 
daha iyi yönetebilirsek ekonomik ola-
rak avantaj sağlayabiliriz.”

AÖF kayıtları 
başladı

Öğrencimiz zirveye adını yazdırdı

Prof. Dr. 
Tuncay
Döğeroğlu’na 
büyük onur 
Gökhan AKKURT 
■ Mühendislik Fakültesi  Dekanı  
Prof. Dr. Tuncay Döğeroğlu  Küresel 
Mühendislik Dekanları Konseyinin 
(GEDC) Yönetim Kurulu Üyeliği ve Kon-
sey Sekreter/Saymanlığına seçildi. 

Tüm dünyada ulusal ekonomi-
lerin yenilik ihtiyaçlarına vurgu 
yapan farklı misyon ve vizyona 
sahip 4 binden fazla kurumda 
mühendislik eğitimi verilerek, her 
yıl bir milyondan fazla mühendis 
mezun ediliyor.

İki Yıldır Tam Üyeyiz

GEDC, küresel sorunları tartış-
mak, bu sorunlara çözüm önerileri 
getirmek ve eğitim programlarının 
gözden geçirilmesi gibi ihtiyaçlar 
çerçevesinde tüm dünyadaki mü-
hendislik eğitimi veren fakültelerin 
dekanlarını bir araya getirebilecek 
düzeyde bir platform oluşturul-
ması amacıyla hayata geçirildi. 9 
Ekim 2006’da Rio de Janeiro’da ve 
30 Eylül  2007’de İstanbul’da bir 
araya gelen Mühendislik Fakültesi 
Dekanları,  Uluslararası Mühendis-
lik Eğitimi Dernekleri Federasyo-
nundan (IFEES) ilham alarak Küresel 
Mühendislik  Dekanları Konseyini 
(GEDC) oluşturdu. GEDC’nin hâliha-
zırda yaklaşık 75 üyesi bulunuyor 
ve Anadolu Üniversitesi Mühen-
dislik Fakültesi de son iki yıldır bu 
konseyin tam (assosye) üyesi olarak 
yer alıyor.

Türkiye’deki Mühendislik 
Dekanları Konseyi (MDK) Yürütme 
Kurulu’nun yedi üyesinden biri olan 
Mühendislik Fakültesi Dekanı  Prof. 
Dr. Tuncay Döğeroğlu GEDC’nin 
2012-2014 döneminde yönetim 
kurulu üyesi olarak yer alacak. Dö-
ğeroğlu, aynı zamanda da Konseyin 
Akreditasyon Odak Grubunda aktif 
olarak görev alıyor. Eylül 2013’te ise 
Konseyin Sekreter/Sayman görevini 
yürütmek üzere seçilen Prof. Dr. 
Döğeroğlu, bu görevi 15-18 Ekim 
2012 tarihleri arasında Arjantin’in 
Buenos Aires kentinde yapılacak  
Dünya Mühendislik Eğitimi Foru-
munda (WEEF 2012) devralacak.

Prof. Dr. 
Tuncay 
Döğeroğlu

■ 10.15- Anadolu Üniversitesi 
Atatürk Meydanı Atatürk Anıtına 
Çelenk Koyma
■ 10.30- Atatürk Kültür ve Sanat 
Merkezi 

aSaygı Duruşu-İstiklal Marşı

aAnadolu Üniversitesi Senfoni 
Orkestrası Klasik Müzik Dinletisi

aÖğrenciler Adına Konuşma 

aÖğretim Elemanları adına konuşma

aRektör Prof. Dr. Davut Aydın'ın 
konuşması 

aİlk Ders

Açılış töreni 
programı
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Türkiye’de ilk kez Üniversitemizde  
Eczacılık Fakültesinin Düzenlediği sertifika Programı Eczacıları Buluşturdu

Türkiye’nin Avrupa’daki gönüllü elçileri olacaksınız

İrem Ebru YILDIRIM 
■ Öğretim Üyesi Yetiştirme Programı 
(ÖYP) kapsamında 302 kişilik kontenja-
nıyla 3’üncü sırada yer alan Anadolu 
Üniversitesinde, ÖYP için online 
başvurular 3-11 Eylül günleri arasında 
oyp.anadolu.edu.tr adresinden yapıl-
dı. Sosyal Bilimler Enstitüsü Müdürü 
ve ÖYP Kurum Koordinatörü Prof. Dr. 
Bayram Zafer Erdoğan 28 Ağustos 
günü Kongre Merkezi Salon 2009’da 
gerçekleştirilen ön hazırlık toplantısın-
da ele alınan konular hakkında bilgi 
verdi.

Prof. Dr. Erdoğan “5 Temmuz 2012 
tarihli YÖK kararıyla ÖYP usul ve 
esaslarının yenilenmesi sonucu, yeni 
esaslar dâhilinde üniversite yöner-
gesini hazırlamak üzere, Üniversite-
mizin ÖYP Kurum Koordinatörlüğü 
olarak bir ön hazırlık gerçekleştirdik. 
Salon 2009’da, Güzel Sanatlar Ensti-
tüsü Müdür Yardımcısı Doç. Oytun 
Eren, Fen Bilimleri Enstitüsü Müdür 
Yardımcısı Prof. Dr. Aydın Aybar, Sağ-
lık Bilimleri Enstitüsü Müdürü Prof. 
Dr. Aydın Doğan, Eğitim Bilimleri 
Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. Ferhan 
Odabaşı ve bu enstitülerin sekreter-
lerinin katılımıyla gerçekleştirilen 
ÖYP toplantısında ise son gelişmeler 
paylaşıldı ve ÖYP yönergesine son 
hâli verildi. Umuyoruz ki yönergemiz 
de yakın zamanda Üniversitemiz Se-
natosundan onaylanıp uygulamaya 
konulacaktır.” dedi.

Misyonumuzun Yayılmasına Katkı

Üniversite olarak, geleceğin akade-
misyenlerini yetiştirmenin öneminin 
farkında olduklarını belirten Prof. Dr. 
Erdoğan “ÖYP programı temelde, yeni 
kurulan üniversitelerin öğretim üyesi 
ihtiyacını, yerleşik ve köklü üniversi-
telerin yetiştireceği akademisyenlerle 
karşılamayı amaçlıyor, Anadolu 
Üniversitesi olarak bu programı 
önemsiyoruz. Çünkü bir üniversitede 
lisansüstü öğrenci sayısının artması, 
o üniversitede yapılan araştırma 
niceliğinin ve niteliğini de artıracak-
tır. Ayrıca enstitülerimizden yetişen 
öğretim elemanları, Üniversitemizin 
misyonunun gelecekte ülkemizin her 
noktasına yayılmasını katkı sağlaya-
cak.” diye konuştu.

ÖYP kapsamındaki programlara 
katılan akademisyen adaylarını en iyi 
imkân ve öğretim üyeleriyle bir araya 
getirdiklerinin altını çizen Erdoğan 
“ÖYP’lilerin Anadolu Üniversitesini 
tercih etmesinin önemli nedenlerin-
den biri de, Üniversitemizin yılların 
deneyimi ile gençliğin dinamizmini 
bir araya getiren yetkin akademisyen-
lere sahip olmasıdır.” dedi.

Haber Merkezi

■ Avrupa Birliği (AB) Bakanı ve Baş-
müzakereci Egemen Bağış, Anadolu 
Üniversitesine gönderdiği mesajla Ulu-
sal Ajans’ın Hayatboyu Öğrenme LLP/
Erasmus Programı kapsamında 2012 
başvuru döneminde Üniversitemizin 
yapmış olduğu başvurunun kabul 
edilerek hibe almaya hak kazanmasın-
dan dolayı  tebriklerini iletti.

Bağış, mesajında şunları söyledi:
“Bildiğiniz üzere, Ulusal Ajans, ken-

di sorunlarına çözümler getirmek, top-
lumsal sorunlara dikkat çekerek farkın-
dalık yaratmak ve en önemlisi, sosyal 
girişimciliği artırmak için projeler ha-
zırlayan ve çalışmalar yapan pek çok 
kuruluşa maddi katkı niteliğinde hibe 
vermekte, eğitim ve gençlik faaliyetleri 
yürütmek üzere vatandaşlarımızı Av-
rupa ülkelerine göndermektedir. 2004 
yılından bu yana bu kapsamdaki prog-
ramlardan yararlananların sayısı 250 
bine ulaşmıştır. Sadece geçtiğimiz yıl 
43 bin vatandaşımızı yurt dışına gön-
dermiştik. Bu yıl bu rakamı 55 bine 
çıkarmayı öngörüyoruz.”

Sosyal Hayatta Söz Sahibi 

“Gençlerimiz, öğretmenlerimiz, öğ-
rencilerimiz sadece Avrupalı meslek-
taşlarıyla yurt dışında buluşmakla ve 
meslekleriyle ilgili ‘ortak’ çalışmalar 
yapmakla kalmamış, aynı zamanda 

onları ülkemizde misafir ederek kül-
türümüzü, misafirperverliğimizi, mes-
leki alandaki başarılarımızı tanıtmış-
lardır.” diyen Bağış, programın farklı 
birliktelikleri de beraberinde getirdiği-
ne dikkat çekti.

Bizi En İyi Şekilde Anlatacaksınız

Bağış, Avrupa Birliği süreciyle ilgi-
li olarak sözlerine şu şekilde devam 
etti: “Avrupa Birliği süreci artık kapalı 
kapılar ardında siyasetçiler ve bürok-
ratlar tarafından yapılan toplantılar 
olmaktan öteye geçmiş, doğrudan 
sizlerin günlük hayatını etkileyen, 
sizi sosyal hayatta söz sahibi yapan 
bir süreç olmuştur. Şimdi siz de Tür-
kiye’nin kurumsal anlamda Türki-
ye’nin Avrupa’daki gönüllü elçileri 
olacaksınız. Ülkemizi, kültürümüzü, 
tarihimizi, yani ‘biz’i en iyi şekilde 
anlatacak, tanıtacaksınız. Bir araya 
geleceğiniz Avrupalı meslektaşları-
nızla iş birliği hâlinde sektörünüzde 
birbirinden güzel yeniliklere imza 
atacaksınız. Kuracağınız yeni iş birliği 
ağları ve dostluklar sayesinde kurum 
olarak bulunduğunuz yerdeki ‘en iyi’ 
olma hedefine ulaşacaksınız. Günden 
güne kalkınan, zenginleşen ve sade-
ce bulunduğu coğrafyada değil tüm 
dünyada saygınlığı artan ülkemizi siz 
de Avrupa’da temsil ederek bu sürece 
katkıda bulunacaksınız.”

Egemen Bağış “Bu vesileyle sizi 
ve şahsınızda kurum çalışanlarınızı 
tebrik eder, proje faaliyetlerinizin biti-
minde elde edeceğiniz sonuçların pay-
laşımında göstereceğiniz çabalar için 
şimdiden teşekkür ederim.” diyerek 
iyi dileklerini iletti.

İkinci Mesajı

Egemen Bağış, Rektör Prof. Dr. Da-
vut Aydın’a gönderdiği mesajla Avru-
pa Birliği Bakanlığı tarafından bu yıl 
ikincisi düzenlenen AB Yolunda Genç 
İletişimciler Yarışmasında Üniversite-
mizin göstermiş olduğu başarıdan ve 
yarışmaya verdikleri destekten dolayı 
da tebrik ve teşekkürlerini iletti. 

Bağış “Genç nesillerin ülkemizin 
Avrupa Birliği’ne katılım sürecine 
aktif katılımını sağlayan ve bu yolda 
birçok önyargının kırılmasına vesile 
olmayı amaçlayan AB Yolunda Genç 
İletişimciler Yarışmasına öğrenci-
lerinizin gösterdiği ilgi övgüyü hak 
ediyor. İletişim sektörünün gele-
cekteki öncüleri olacak öğrencileri-
nizin, bu süreci sahiplenmeleri, gö-
nüllü elçiler olmaları bizleri özellikle 
mutlu ediyor. Fikirlerin gençleştiği, 
gençlerin de fikirleriyle, birikimle-
riyle, donanımlarıyla ve düşünme 
yetenekleriyle ülkelerini omuzladık-
ları günümüz Türkiye’sinde öğrenci-
lerinizin ülkemizin Avrupa Birliği’ne 

katılım sürecine desteği bizleri daha 
da güçlü kılmaktadır.” diyerek elde 
edilen başarının ülkemiz, Üniversi-
temiz ve öğrencilerimizin geleceği 
açısından ne kadar önemli olduğu-
nu dile getirdi.

Bağış ayrıca “Avrupa Birliği’ne tam 
üyelik yolundaki kararlı yürüyüşü-
müzde sizin gibi değerli akademisyen-
lerin verdiği destek ve gösterdiği hassa-
siyet bizi daha da cesaretlendirmekte 
ve teşvik etmektedir.” dedi.

Genç İletişimcilere Kutlama

Avrupa Birliği Bakanlığı tarafından, 
Türkiye’deki üniversitelerin Güzel 
Sanatlar, İletişim, Sanat ve Tasarım 
Fakülteleri ile bağlı meslek yüksekokul-
larının katılımları ile düzenlenen AB 
Yolunda Genç İletişimciler Yarışması-
nın jüri değerlendirmeleri 19 Temmuz 
günü gerçekleştirildi.

Birincilik ödülünün Brüksel ve 
Kopenhag gezisi olduğu yarışmanın 
sonucuna göre, Anadolu Üniversitesi 
Güzel Sanatlar Fakültesi (GSF) öğren-
cilerinden Mustafa Uysal ve Barışcan 
Bozoğlan ile İletişim Bilimleri Fakülte-
si (İBF) öğrencilerinden Fırat İnce ve 
Bengücan Aydan Sarıca TV kategori-
sinde birincilik ödülüne layık görül-
düler. Yapılacak olan gezinin ise 24-29 
Eylül tarihleri arasında düzenlenmesi 
planlanıyor. 

Haber Merkezi  
■ “1. Uluslararası Öngörüsel ve Bireye 
Özgü Tedavinin Günümüz Modern Tıp 
ve Eczacılık Pratiğinde Uygulamaları 
Sertifika Programına” Anadolu Üniver-
sitesi ev sahipliği yaptı. Atatürk Kültür 
ve Sanat Merkezinde 13-16 Eylül gün-
leri arasında yapılan etkinliği, Eczacılık 
Fakültesi düzenlendi. 240 katılımcısı 
ile bireye özgü tedaviyi konu edinen 
Sertifika Programı, 36 konuşmacının 
farklı disiplinlerdeki sunumlarıyla ger-
çekleşti. 

Ciddi Bir Çabanın Sonucu

Açılış konuşmasını yapan Eczacılık 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Yasemin Ya-
zan “45 yıllık geçmişi olan Eczacılık Fa-
kültesi, 67 öğretim üyesi ve 700 öğren-
cisiyle güncel ve modern donanıma 
sahip bir binada hizmet vermektedir. 
Birçok uluslararası ve ulusal projenin 
paydaşı olan Fakültemiz, eminim ki 
bu toplantının ardından da pek çok iş 
birliğine el atacaktır.” dedi.

Prof. Dr. Yazan, iki yıl önce Yrd. Doç.
Dr. Candan Hızel ile tanıştıklarını ve 
Hızel’in araladığı kapı sayesinde bu 
etkinliğin gerçekleştiğini belirterek, 
“Fakülte olarak P4 Tedavi konusunda 
epey zaman kaybettik. Prof. Dr. Davut 
Aydın’ın kimliğinde, Anadolu Üniver-
sitesinin tüm personeline teşekkür et-
mek istiyorum. Bizi destekleyen Prof. 
Dr. Yılmaz Büyükerşen’e, varlıklarıyla 
bizi onurlandıran konuşmacılara ve 
elbette toplantının organizasyon ko-
mitesinde yer alan meslektaşlarıma 
müteşekkirim.” diye konuştu.

Etkinlik konusunda bilgi veren Prof. 
Dr. Yazan şunları söyledi: “Bireye özgü 
ilaç konusunda yapılan bu etkinlik, 
Türkiye’de ilk defa gerçekleştiriliyor 
ve bir sertifika programı olduğu için 

bir kongreden çok daha öte. Barkod-
lu olarak katılımcıların yoklamalarını 
alacağız ve etkinlik sonunda konuş-
macılar tarafından hazırlanan soru-
larla bir sınav yapılacak. Katılımlarını 
ispatlayan konuklarımıza uluslarara-
sı anlamda da geçerli olacak kredili 
sertifikalar vereceğiz. Bu çok ciddi 
bir çabanın sonucudur. Yaklaşık bir 
yıldır uğraşıyoruz. Türk Tabipler Bir-
liği tarafından kredilendirilmiş olan 
bir uygulama olduğu için çok önemli. 
Eczacılık Fakültesinin düzenlediği ve 
Osmangazi Üniversitesi ile Kanada 
McGill Üniversitesinin de desteğini 
alan bu etkinliğimize, doktorlar, ecza-
cılar, biyologlar, iş adamları katılıyor. 
Bireye özgü tedavinin önemini an-
latabilmek ve bu politikanın ülkemi-
zin sağlık politikası hâline gelmesini 
umuyoruz. Bu sene Üniversitemiz 
bünyesinde Sağlık Bilimleri Fakülte-
si kuruldu. Biz bu fakültenin içinde 
diploma veren Biyogenetik adında 4 

yıllık bir program açmayı planlıyoruz. 
Buna paralel olarak bir de genomik 
tedavi merkezi açmayı istiyoruz. Böy-
lece, sizin hastalıklarınızdaki genetik 
profilinizin incelenerek yorumlanma-
sı ve bu yoruma göre de size özel ilaç-
lar verilmesi amaçlanıyor. Hepimiz 
her gün deneyim içindeyiz. Aynı aile 
içindeki iki kişi bile bir ilaca farklı tep-
kiler gösterebiliyor. İşte bu durumu 
daha başından tespit ederek, kişinin 
genetiğinin ve fenotipinin incelemesi 
sonucu elde edilen yoruma göre, han-
gi ilacın ona en az zararla en çok fay-
dayı getireceğini elde edeceğiz.” 

Bireye Özel Tedavi

Organizasyon Komitesinde yer alan 
Yrd. Doç. Dr. Candan Hızel ise şöyle 
konuştu: “Bireye özgü tedavi günü-
müzde ivme ve önem kazanan bir 
konu. Her birey birbirinden farklı. Bu 
sebepten her bireyin uygulanan teda-
viye verdiği tepkide farklı. Gen haritası 

ve çevre şartları göz önünde bulundu-
rularak tedavi yöntemleri belirlenmeli. 
Buradaki amaç, doğru bir tedaviyi her-
kesin yapısına göre nasıl sağlayabiliriz. 
Bu konuda her kesimden insanın eği-
timi çok önemli. Umuyorum ki bu et-
kinliğin devamı gelecek ve Türkiye’de 
bireye özgü tedavi iyi bir yere gelecek.”

Sertifika programının ilk gününde 
öğle oturumuna katılan Rektör Prof. 
Dr. Davut Aydın, Anadolu Üniversite-
sinin yaşam boyu öğrenme odaklı bir 
dünya üniversitesi olduğunu vurgula-
dı. Bireye özel tedavi konusunda çeşit-
li çalışmalara başladıklarınıi fade eden 
Aydın “İnanıyorum ki ilerleyen dö-
nemlerde yeni yeni gelişimeye başla-
yan bu alanda çalışmalarımız olacak. 
Sizler de düzenlediğimiz bu uluslara-
rası organizasyona katılarak ilk adımı 
atmış oluyorsunuz. Amacımız daha 
başarılı sonuçları hep birlikte ortaya 
çıkarmak ve insanlığa hizmet etmek-
tir.” dedi.

ÖYP 
yönergesinin 
hazırlıkları 
tamamlandı

Prof. Dr. Bayram Zafer Erdoğan
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■ Gazeteciliğin altın kuralı nedir?
Gazeteciliğin ilk kuralı öncelikle iyi 

bir insan olmaktır. Gazeteci işini 5N1K 
çerçevesinde tarafsız olarak, doğru ve 
çabuk bir şekilde gerçekleştirmelidir. 

■ Bir gazetecinin kendi düşünce ve 
inancına ters düşmesine rağmen, 
bağlı olduğu kurumun çıkarları doğ-
rultusunda haber yapmasını etik bu-
luyor musunuz?

Gazeteci çalışacağı kurumun duru-
şunu kabul ederek işe başlıyor zaten. 
Benim siyasi görüşümle tamamen zıt 
bir kurumda çalışıyorsam, bunu bile-
rek orada çalışıyorumdur. Düşüncele-
rime çok ters bir yerde çalışıp da ben 
bunları kabul edemem demek bana 
pek etik gelmiyor. Mesleğim gereği ku-
rumumun düşüncelerini kabullenip 
ona göre haber yapmam gerekiyor. 

■ Politika muhabirinin diğer muha-
birlerden farkı nedir?

Politika muhabiriyseniz, sürekli 
Türkiye ile alakalı sıcak bir süreç için-
desinizdir. Politikanın gündemi her 
zaman yoğun olduğu için bu sizi her 
zaman ayakta tutar. Diğer muhabir-

ler daha düşük tempoda çalışıyorken 
politika muhabirinin temposu hiçbir 
zaman düşmüyor. Siz de işin içine gir-
dikten sonra bir şekilde bu tempoyu 
kendiliğinden yakalıyorsunuz. İşinizin 
daha da kolaylaşmasını istiyorsanız; 
gündemi daha da yakından takip et-
meniz gerekiyor.

■ Medya sektöründe başarılı olabil-
mek için işe iyi bir kurumda staj yapa-
rak başlamak ne kadar önemlidir?

İyi bir yerde staj o kadar da gerekli 
değil. Önemli olan sizin işe bakışınızın 
ne yönde olduğudur. Mal-
zemeler ve imkânlar el ver-
diği sürece, işi iyi bilenlerin 
yanında yer almak artı bir 
değer ama illa iyi bir kurum-
da staj yapmanıza gerek yok. 
Başarı sizin kendinizi yetiştir-
menizle alakalı. 

■ Bu sektöre başbakan muhabiri 
olarak başlamak sizi zorlamadı mı?

İlk başta zorladı tabii. Sizin yaz-
dığınız her şey başbakanlıkla alakalı 
olduğu için sorumluluğu çok büyük 
bir iş. Diğer alanlarda muhabirseniz 
hatanızı telafi etmeniz çok kolay ama 
başbakanlıkla alakalı olduğu zaman 
bu hatanın getirisi daha büyük oluyor. 
Bu büyük sorumluluğa karşın, ileriye 
dönük olarak düşündüğümüzde baş-
bakanlık muhabirliğinin bu sektöre 
başlamak için en iyi yer olduğunu dü-
şünüyorum. 

■ Sorumluluğu bu kadar büyük olan 
bir alanda sizi en çok etkileyen unuta-
madığınız anılarınız var mı?

Beni güldüren şöyle bir anım olmuş-
tu;  başbakanın bir gezisinde vatandaş-
lar başbakan ile fotoğraf çektiriyorlardı. 
Bir vatandaş da fotoğraf çektirmek için 
geldi. Adamın ne fotoğraf makinesi 
vardı ne de onu çekecek bir arkadaşı... 
Başbakan ‘kim çekecek fotoğrafı’ dedi. 
Vatandaş da ‘foto muhabirleri, gaze-
teciler var ya onlar çekecek onlardan 
almama da gerek yok bir anı olsun 
yeter’ diye cevap verince esprili bir or-
tam olmuştu. Olumsuz bir anı olarak 
da; başbakan Kocatepe Camii’nde bir 
fuar geziyordu. Arka tarafta da Deniz 

Feneri standı vardı. Biz de gidecek mi 
gitmeyecek mi diye bekliyorduk. Deniz 
Feneri standına gitmedi; onun tam kar-
şısındaki standa gitti. Biz de başbakan 
arkasındaki Deniz Feneri standına git-
medi diye fotoğraf çekmek istedik. Tam 
fotoğraf çekerken başbakan sinirlendi 
ve bağırıp çağırmaya başladı. Onu hiç 
böyle görmemiştim. O an ne yapacağı-
mızı bilemedik.

■ Yazılı basından görsel basın muha-
birliğine geçmeniz size ne gibi farklı-
lıklar yaşattı?

Televizyon muhabirliği daha anı 
yaşamaktır. Gün içinde yazıyorsunuz, 
çiziyorsunuz, haberleri bu şekilde tü-
ketiyorsunuz ve işiniz bitiyor. Gazete 
muhabirliğinde ise her zaman bir gün 
sonrasını yaşadığınızdan daha fazla 
yoruluyorsunuz. Ayrıca televizyon her 
zaman daha heyecanlı ve bu heyecan 
sizin daha dinç olmanızı sağlıyor. Ga-
zete muhabirliğinde insanlar, haberin 
kimin tarafından yapıldığını bilmez 
ama televizyonun bu anlamda geri dö-
nüşü daha farklı oluyor. Ben de kendi 
adıma televizyondan daha fazla keyif 

aldım diyebilirim.

■ Gazetecilikte adım adım iler-
liyorsunuz. Çoğu gazetecinin 

yaptığı gibi, bir süre sonra mu-
habirliği bırakıp haber programı 

sunmayı düşünüyor musunuz?
Şu an haber programı sunmanın 

benim için erken olduğunu düşünü-
yorum. Bu konu üzerine oturup de-
taylı bir düşüncem olmadı. Televizyon 
muhabirliğini daha iyi bir şekilde yap-
mak istiyorum ama ileriye dönük de 
birtakım planlarım var. Muhabirliği bir 
adım ileriye taşımak hedeflerim arasın-
da yer alıyor. Ama bu adımın ne konu-
da olacağına daha karar vermedim.

■ İnternet gazeteciliğinin arttığı bu-
günlerde, siz gazetenin geleceğini na-
sıl görüyorsunuz?

Ben gazetenin bir sonunun olacağı-
na inanmıyorum. Gündemi ne kadar 
internetten takip etsek de hiç biri ga-
zetenin yerini tutmuyor. Bunun son-
suza kadar bu şekilde devam edeceği-
ne inanıyorum.

Gazeteciliğin ilk kuralı: İyi insan olmak
Ece BOZKURT

CMYK Gazete 
Günlerine katılan 
CNN Türk poli-
tika muhabiri 
Murat Pazarbaşı, 
gazetecilik ve medya konu-
sundaki görüşlerini Anadolu 
Haber’e anlattı.

■ Herkes gazeteci olabilir mi?
Şu an gazetelerde ça-

lışanların çoğu gazeteci 
değil. Özellikle ekonomi 
alanında çalışanların çoğu 
iktisat-işletme mezunu, ha-
ber yazmayı sonradan öğ-
renmiş insanlardır. Durum 
böyle olunca da gazetecilik 
okuyanların önü kapanmış 
oluyor. Diplomasız yapıla-
bilen bir meslek olduğu için 
isteyen herkes yapabiliyor 
bizim mesleğimizi. Sonuç 
olarak olmasa da herkes 
gazeteci olabiliyor. 

■ Gazeteciliğin en 
önemli kuralı sizce ne-
dir?

Etik açıdan birçok 
kuralı var. Tarafsızlık ve 

haber kaynağı açısından 
birtakım kurallarının olması 

lazım. Bu kurallar olduktan 
sonra etik bir gazetecilik çerçe-
vesi zaten olur. 

■ İnternet gazeteciliği, haberi ve 
gazeteciliği basitleştiriyor mu?

Basitleştiriyor. İnternet gazeteci-
liği henüz bu günlerde kendi içe-
riğini oluşturamadı. Ajanslardan, 
basılı gazetelerden kopyalıyorlar 
ve böylece kolaya kaçmış oluyorlar. 
Yaptıkları sadece alıp kendi siteleri-
ne koymak. Şu an basit ama ileride 
bu yetmeyecek ve kendi içeriklerini 
oluşturmaları gerekecek. O zaman 
işleri biraz daha zorlaşacak.

■ Dijital basında kullanılan haber-
ler ne kadar güvenilir?

Bu konuda haberin nereden 
alındığı önemli. Eğer sosyal med-
ya aracılığı ile alınan bir haberse 
kesinlikle güvenmem. Yayınlanan 
bir haberi, başka 7-8 yerden oku-
madan emin olamıyorum.

■ Haberde yanlış yaptığınızda ne 
gibi sıkıntılar yaşıyorsunuz? Başı-
nıza hiç bu tür bir olay geldi mi?

Doğrulatma sıkıntısı oluyor. Bir 

keresinde haberde bir ismi yanlış 
yazmıştım, bir sonraki sayıda bu 
yanlışlıktan dolayı özür dileyip 
ismi doğru şekliyle verdik. Başka 
bir olay ise dünya çapında tanınan 
bir kişi ile röportaj yapmıştım. Ada-
mın üç ismi vardı. Ben de iki ismi-
ni, adı ve göbek adını, yazmışım 
soyadını yazmayı unutmuşum. Bu 
hatamdan dolayı PR’cı beni mah-
vetmişti. Bu olaylarda sonra haber-
lerimi daha fazla kontrol etmeye 
başladım. 

■ Hürriyet’te çalışana kadar bir-
çok yerde gazetecilik deneyiminiz 

oldu. Şu anki konumuzun önceki 
çalıştığınız yerlerden farkı ne?

Hürriyet’te çalışmanın çok fazla 
avantajı var benim için. Bundan 
önce çalıştığım yerlerde çok fazla 
haber arama derdine düşüyor-
dum. Şimdi işim biraz daha kolay. 
Firmalar Hürriyet’te çıkmak iste-
dikleri için onlar bana geliyorlar 
ama gazeteciliğin haber arama 
telaşı da ayrı bir duygu. İstediğim 
haberi bulmak ve onu güzel bir 
şekilde sunmanın da çok ayrı bir 
mutluluğu var.

■ Dijital gazeteciliğin basılı gazete-
leri bitirebileceğini düşünüyor mu-
sunuz?

Çok sonra. Fazlasıyla sarsabilir 
ama bitirmesi epey zaman alır; 
belki de hiç bitiremez. Bir gazete 
şu an günde bir milyon tane ba-
sıyorlarsa ileride yüz bin tane ba-
sacaklar. Gazeteciler gene aynı işi 
yapacaklar. Gene soru soracağız, 
deşifre yapacağız, fotoğraf çeke-
ceğiz sadece gazete sanal ortama 

Dijital gazetecilik
gazeteleri bitiremez

Hürriyet Gazetesi İK Muhabiri Zeynep Mengi:

Ece BOZKURT

CMYK Gazete 
Günleri’ne ko-
nuşmacı olarak 
katılan Hürriyet 
İK muhabiri Zeynep Mengi ile 
gazetecilik mesleği üzerine 
konuştuk.

CNN Türk Politika muhabiri Murat Pazarbaşı:
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Tümsev SAYAR 
■ İletişim Bilimleri Enstitüsü, merkezi 
Washington’da bulunan Uluslararası İle-
tişim Derneğine (ICA) ücretsiz üye olarak 
kabul edildi. Her yıl dünya genelinde üç 
kuruma ücretsiz üyelik hakkı tanıyan 
derneğe, üyelik için başvuran İletişim 
Bilimleri Enstitüsü önümüzdeki üç yıl 
için hiçbir ücret ödemeden,  tam üye 
olma hakkı kazandı.

Enstitü Müdürü Prof. Dr. Ali Şimşek 
“Bir süredir enstitümüzün ulusal ve 
uluslararası düzeyde tanınması için 
çalışmalar yapıyoruz. Herkesin tanıdığı 
saygın bir kurum olmayı, bilimsel ağlar 
kurmak bakımından çok önemsiyoruz. 
Bu kapsamda Uluslararası İletişim 
Derneğine ücretsiz üyelik başvurusunda 
bulunduk. Dosyamız üzerinde yapılan 
değerlendirmeler olumlu sonuçlandı. 
İletişim alanında dünyanın en büyük 
meslek örgütüne, ücretsiz üyelik hakkı 
kazanarak birçok olanağa kavuştuk. Dün-
yada yalnızca üç kuruma tanınan böyle 
bir hakkın bize de sağlanmış olmasından 
mutluyuz. Derneğe hiçbir ücret ödeme-
den tam üye olduk ve bütün haklardan 
yararlanabiliyoruz. Dernek bünyesinde 
yer alan ve kendimizle ilgili gördüğü-
müz bölümlere üyeyiz. Ayrıca, dernek 
tarafından yayımlanan bilimsel dergilere 
ve kitaplara ücretsiz erişim hakkımız var. 
Kongre ve konferanslara ise tüm üyeler 
gibi indirimli tarifeden katılabiliyoruz. 
Dahası, kurumsal üye statüsüne sahip 
olduğumuz için üyelik paketimiz on kişi-
lik bireysel üyeliği de kapsamaktadır. Bu 
nedenle, şu anda enstitümüzdeki tüm 
öğretim elemanları ICA üyesidir. Kısacası, 
ICA bünyesindeki ilişkilerin bir parçası 
olarak çeşitli ülkelerden birçok kurumla iş 
birliği olasılıkları yaratmış olduk. Bunun 
sonuçlarını yakın gelecekte görebileceği-
mizi düşünüyorum.” dedi.

Anıl AKSOY 
■ Kütüphane ve Dokümantasyon 
Merkezi bu akademik yıl da Üniversite-
mize yeni kayıt olan öğrencilerimiz için 
eğitim programları ve tanıtım turları 
düzenleyecek. 24 Eylül-5 Ekim günleri 
arasında gerçekleştirilecek programda, 
kütüphane ve kütüphane olanaklarının 
tanıtılması, kaynaklara erişim, katalog 
tarama, kaynakların özellikleri ve 
kullanımlarından, kütüphane yerleşim 
düzenine ve uyulması gereken kurallar 
gibi çeşitli konularda bilgi verilecek.

Program çalışma saatleri içinde sür-
dürülecek. Yıl içinde istenildiği takdirde 
tekrarlanabilecek programa katılmak 
isteyenler kütüphane danışma bölü-
münden ayrıntılı bilgi edinebilirler.

Kütüphane 
tanıtım turları 
başlıyor

İletişim 
Bilimleri 
Enstitüsü ICA 
üyesi oldu 

■ Yunus Emre Kampüsünde eği-
tim veren ilköğretim okulları 17 
Eylül günü yeni eğitim-öğretim 
yılına başladı. Mustafa Kemal 

İlköğretim Okulu, Özel Çağdaş 
İlköğretim Okulu, Devlet konser-
vatuvarı Müzik ve Bale İlköğretim 
Okulu ile İşitme Engelli Çocuklar 

Eğitim Merkezi (İÇEM) İlköğretim 
Okulu düzenlenen törenlerle yeni 
öğretim yılına başladı. Okula yeni 
başlayan miniklerin heyecanı yüz-

lerinden okunurken, diğer öğren-
ciler ise yaz tatilinin ardından ar-
kadaşlarışyla yeniden buluşmanın 
sevincini yaşadı.

Cengiz ÖZKAN 
■ Mustafa Kemal İlköğretim Oku-
lunun  düzenlediği seminerde Milli 
Eğitim Bakanlığı tarafından bu yıl 
uygulamaya konulan 4+4+4 eğitim 
sistemi konusunda öğretmenler 
ve velilere bilgi verildi. Sinema 
Anadolu’da 13 Eylül günü düzen-
lenen seminere Eğitim Fakültesi 
öğretim üyesi Doç. Dr. Mehmet 
Gültekin ve Arş. Gör. Emel Güvey 
Aktay konuşmacı olarak katıldı. 
Sistem değişikliğinin yol açacağı 
sorunların en önemlisinin okula 
uyum sorunu olacağını belirten 
Doç. Dr. Gültekin “Çocuklarımızın 
başarısı ailelerin ilgisine bağlıdır. 
Çocuklarımızın sosyal birer birey 
olduğunu unutmayalım ve buna 
göre davranalım.” dedi.

Arş. Gör. Emel Güvey Aktay ise 
okula başlama yaşının 5.5 yaşına çe-
kilmesinin sıkıntılar yaratabileceğini 
kaydetti. Çocukların gelişim özellikleri 
hakkında bir sunum yapan Aktay, ve-
lilere öğretmenler ile birlikte hareket 
etmeleri tavsiyesinde bulundu.

Okul Müdürü Ferhat Taşdelen, okul 
olarak velilere gereken desteği verme-
ye çalıştıklarını belirterek, seminer-
lerin ihtiyaç ve talep doğrultusunda 
devam edeceğini söyledi.

Velilere yeni 
eğitim sistemi 
için seminer

Bilge SÖNMEZ 
■ Türkiye’nin tek karikatür müzesi 
olan Anadolu Üniversitesi Eğitim Kari-
katürleri Müzesi Merkez Müdürü Yrd. 
Doç. Sadettin Aygün ile Yönetim Ku-
rulu Üyesi Prof. Dr. Recai Dönmez’in 
katıldığı Müze Yöneticileri Toplantısı 
7-9 Eylül günleri arasında Belçika’nın 
Kruishoutem kentinde gerçekleşti.

Aygün ve Dönmez toplantıda kari-
katür müzesine ilişkin soruların yanı 
sıra, Açıköğretim Sistemi hakkında 
da sorulan pek çok soruya yanıt ver-
di. Anadolu Üniversitesinin sunduğu 
Açıköğretim hizmetlerinin kapsamı-

nı ve boyutları katılımcıların büyük 
ilgisiyle karşılaştı. Toplantıda yer alan 
müze yöneticileri oturumlarda kari-
katürün açık ve uzaktan öğretimde 
bir eğitim materyali olarak kullanıl-
masının önemi üzerinde durdu.

Karikatür Müze Yöneticileri Top-
lantısının kapanış bildirisinde ka-
tılımcılar; yapılacak olan eylemler, 
anlaşmalar ve sergiler konusunda 
iş birliği ve fikirler konusunda görüş 
alışverişinde bulundu. Katılımcılar 
ayrıca toplantıda “Avrupa Karikatür 
Merkezi: Sergi ‘Belçika’dan karikatür-
ler- ödüllü karikatürcüler’, Anadolu 

Üniversitesi Türk karikatürcülerin 
farklı temalarda karikatür çalışmaları 
sergisi, Varşova Karikatür Müzesi ‘Top 
Oyundur’, Atila Özer Karikatür Evi: 3 
Nisan’da Atila Özer’in çalışmalarıyla 
sanal sergi, Porto Karikatür: Farklı Te-
malarda Sergiler” konulu çalışmalar 
hakkında karar aldı.

Mısır Fayoum Karikatür Müzesi: 
Karikatürcüler için ikamet (oda ve 
atölye), Avrupa Karikatür Merkezi: 
ECC’nin web-sitesinde tüm karikatür 
müzelerinin aktivitelerini gösteren 
web sayfaları açmak ise konferansta 
adı geçen diğer çalışmalar oldu.

Karikatür müze 
yöneticileri 
Belçika’da 

toplandı 

Bilal KIR 
■ Anadolu Üniversitesi Senfoni 
Orkestrası (ASO) 25 Ağustos-30 
Eylül günleri arasında düzen-
lenen Side Uluslararası Kültür 
ve Sanat Festivaline katıldı. Bu 
yıl 12’ncisi düzenlenen festival, 

dünyaca ünlü seçkin orkestra-
ları, müzisyenleri ve dansçıları 
ağırladı. 

18 Eylül Salı günü başlayan 
konseri, müzik eğitimine Ana-
dolu Üniversitesi Devlet Kon-
servatuvarı Keman Bölümünde 

başlayan ve hâlen Kültür ve Tu-
rizm Bakanlığı Devlet Çoksesli 
Korosu Sanat Yönetmeni ve Şefi 
olarak görevini sürdüren Cemi’i 
Can Deliorman yönetti. Konserin 
solistliğini ise keman sanatçımız 
Cihat Aşkın yaptı. 

Üniversitemiz Senfoni Orkestrası Side’de sahne aldı

Kampüsün minikleri
okullarına kavuştu
Kampüsün minikleri
okullarına kavuştu
Kampüsün minikleri
okullarına kavuştu

Prof. Dr. Ali Şimşek

Doç. Dr. 
Mehmet 
Gültekin

Arş. Gör. 
Emel Güvey 
Aktay



 Editör: Merve GÜNEY
Tasarım: Zeynep ÜNAL  AnadoluHaber6 HABER

Handan KAYGUSUZ 
■ Bu yıl 6’ncısı düzenlenen Uluslara-
rası Eskişehir Pişmiş Toprak Sempoz-
yumu 10-23 Eylül günleri arasında 
gerçekleştirildi. Tepebaşı Belediyesi 
tarafından düzenlenen sempozyuma 
başta Anadolu Üniversitesi olmak 
üzere birçok kurum ve kuruluş des-
tek verdi. 

Eski Kurt Kiremit Fabrikasında 10 
Eylül günü açılışı yapılan sempozyu-
ma yurt dışından 6, Türkiye’den 5 
olmak üzere 11 sanatçı ve çeşitli üni-
versitelerden yaklaşık 70 genç asis-
tan katılarak pişmiş topraktan eserler 
yaptı. Her yıl olduğu gibi bu yılda  
pişmiş topraktan yapılan heykeller 
kente armağan edildi. Bu çalışmala-
rın yanı sıra sempozyumda bilimsel 
sunumlar, seramik sergisi ve gelenek-
sel üretim yapan üreticilerin sergisi 
açıldı ve konserler verildi. Sempoz-
yum kapsamında çeşitli etkinlikler ve 
yarışmalar düzenlenerek pişmiş top-
rağın bin yıllık öyküsü halka anlatıldı. 
Halkın yoğun ilgi gösterdiği sempoz-
yum bu yıl da gerek sanatçıların ve 
öğrencilerin ürettiği ürünler gerekse 
stantlarda sunulan ça-
lışmalar halkla buluştu. 

Sempozyumla bir-
likte geleneksel pişmiş 
toprak üretiminin ve 
sanayisinin gelişmesine 
katkı verilmesi, sanatsal 
yönüy-

le değerlendirilerek sanata farklı bir 
boyut kazandırılması ve kent kimliğiyle 
özdeşleştirilmesi, üzerinde yaşadığımız 
tarihi, coğrafyası ve kültürel mirası ile 
farklı bir yeri olan toprakların gerek 
ülkemiz gerekse dünya kamuoyunda 
evrensel amaçlar taşıyan bir organizas-
yona dönüştürülmesi hedeflendi.

Sempozyuma ülkemizden katılan 
sanatçılar şöyle: Anadolu Üniversite-
sinden Doç. Kemal Uludağ, Yrd. Doç. 
Semih Kaplan, Afyon Kocatepe  Üni-
versitesinden Öğr. Gör. Hasan Şahbaz, 
Hacettepe Üniversitesinden Prof. Na-
zan Sönmez ve Uluslararası Seramik 
Akademisi Üyesi Bingül Başarır. 

Dünya’da Eşi Olmayan Bir Birikim

2000-2003 yılları arasında Eskişehir 
Pişmiş Toprak Sempozyumu’nun dü-
zenlenip yürütülmesini sağlayan Ana-
dolu Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakül-
tesi Dekanı Prof. Bilgihan Uzuner bu yıl 
da organizasyona katkıda bulundu.

Yürütülen projenin Anadolu Üniver-
sitesinin birikimleri ile eğitim, seramik 
ve sanat birikimini kentle buluştur-
maya yönelik olduğunu belirten Prof. 

Bilgihan Uzuner 
şunları söyledi: 
“Pişmiş Toprak 
Sempozyumu 
Tepebaşı Beledi-
yesinin başlattığı, 
üniversitenin ta-
mamen destek-
lediği kente çok 
önemli bir marka 
ve kimlik kazan-
dıran çok önemli 
bir değere dönüş-

tü. Bu projeye 1999 
yılında başladık. 13 yıldır sürüyor. Her 
yıl 5 yerli 5 yabancı sanatçı çağrılıyor 
ve herkes birer tane dev seramikten 
heykel yapıyor. Bu da dünyada eşi ben-
zeri görülmemiş bir birikim. Çünkü 14 
günde dev bir seramiği pişirmeniz çok 
zor. Buna rağmen biz 14 günde kuru-
tup monte ediyoruz. Bu çalışmalar kap-

samında Eskişehir’de 6 dev heykelle 
park oluşturuldu. Bu yıl toplamda 65 
heykelimiz olacak. Bu eserleri Hayret-
tin Karaca Parkında ve üniversitenin 
botanik parkında görmemiz mümkün. 
Tüm bu çalışmalar bir kültür donesi 
olacak. Bu noktada kentte bir marka 
yaratıyoruz .”

Prof. Uzuner, Eskişehir’in gelenekten 
başlayarak Anadolu seramiğinin yatağı 
ve şu anda da çağdaş seramik endüst-
risinin merkezi olduğunu belirterek, 
Kütahya, İznik, Kınık Çömlekçi Köyü, 
Sorkun gibi bölgelerde geleneğin yaşa-
tıldığını vurguladı.

Usta-çırak ilişkisiyle çok donanımlı 
bir eğitim alanı sağladıklarının altını 
çizen Uzuner “Bu gelenekleri sürdü-
ren sanat aktivitesini çok önemsiyo-
ruz. Bütün buradaki etkinlikler daha 
yüksek bir değere ulaşıyor.  Burada 
altı ayrı üniversiteden 70 asistan öğ-
renci var. Afyon, Kütahya, Hacettepe, 
Sakarya, Dumlupınar, Anadolu Üni-
versitesinden 70 asistan öğrencinin 
11 sanatçı ile çalışmaları onlara çok 
önemli katkı sağlıyor ve değer katıyor.” 
şeklinde konuştu.

Amaç İnsanlığa Katkı...

Eski Kurt  Kiremit Fabrikasının kültür 
geleneğinin ortasında bulunduğunu 
ifade eden Uzuner sözlerine şöyle de-
vam etti: “Biz bu fabrika alanlarında bu 
hareketi başlatarak aslında Eskişehir’e 
bir kültür alanı olarak kazandırılması-
nın önemine dikkat çekiyoruz. Avrupa 
projelerinden destek alarak bu projenin 
alt yapısını, ekonomik hacmini geniş-
letmek, böylece ulaştığı alanları ve etki 
alanlarını çoğaltmaktır. Sempozyumda 
kültürler arası bir etkileşim söz konusu-
dur. Bu eşi benzeri olmayan bir etkinlik 
ve üretilen eserler kente estetik objeler 
olarak yansıyor. Sonuç olarak insanlığa 
bir katkı sağlamaya çalışıyor.”

6. Uluslararası Pişmiş Toprak Sem-
pozyumu’na davetli sanatçılar ara-
sında yer alan Doç. Kemal Uludağ ise 

sempozyumla ilgili görüşlerini şöyle 
dile getirdi: “Eskişehir geleneksel üre-
timin, endüstriyel ve sanatsal çalışma-
ların en önemli merkezlerinden bir 
tanesidir. Bu çerçevede bu üç ayağın 
güçlü olduğu seramiği daha da büyük 
kitlelerle buluşturmaktır. Hem sem-
pozyum süresince etkinliklerle, uygu-
lamalarla halkın seramiğin üretimine 
tanıklık etmesini sağlamak hem de 
sempozyum sonunda eserlerin Eskişe-
hir’e kazandırılmasını sağlamak.” Ulu-
dağ, sempozyumun hem uluslararası 
bir etkinlik olması hem de amaçları 
doğrultusunda Türkiye’de bu çapta 
büyük bir organizasyonun olmadığını 
belirterek sözlerine şöyle devam etti: 
“Bu etkinlik üniversite, belediye ve se-
ramik sektörünün içinde bulunduğu 
bir iş birliğiyle yürütülüyor. Öğrencile-
rimizin yabancı sanatçılarla tanışma 
ve onlarla eser üretme fırsatı bulmala-
rı önemli bir kazanç. Bu sempozyum 
halkın sanatçılarla buluşması, sanatçı-
ların halkla buluşması anlamında ve 
eğitim alanında birçok açıdan büyük 
getirileri olan bir etkinlik.”

Yrd. Doç. Semih Kaplan ise sempoz-
yumun hedefleri ile ilgili şunları söy-
ledi: “Bu sempozyumun amacı yerli 
ve yabancı sanatçıları hatta sadece 
seramik alanından değil, resim, baskı, 
heykel alanında ürün veren sanatçıları 
bir araya getirip büyük boyutlarda se-
ramik heykeller ya da duvar rölyefleri 
yapmaları için bir çalışma ortamı oluş-
turmaktır. Burada işlerin üretilmesi ve 
Eskişehir’in farklı alanlarında izleyici-
lerin beğenilerine sunulması bir diğer 
hedefimiz.”

Binlerce yıl önce seramik merkezi

Sanatçılar tarafından yapılan eser-
lerin çeşitli parklarda sergilendiğine 
dikkat çeken Kaplan “Toprak sempoz-
yumu Eskişehir için çok önemli bir et-
kinlik. Bu topraklar binlerce yıl öncesin-
den itibaren seramik merkezi olmuştur. 
Türkiye’nin önemli seramik sektöründe 

faaliyet gösteren firmalar burada bulu-
nuyor. Böyle bir yerde sempozyumun 
yapılması daha anlamlı kılınıyor. Bura-
da üretilen ürünlerle kentimiz daha da 
güzelleşiyor.” diye konuştu.

Anadolu Üniversitesinde yüksek 
lisans eğitimini tamamlayan Hasan 
Şahbaz da sempozyuma davetli sanat-
çılar arasında yer aldı. Afyon Kocatepe 
Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakülte-
si Seramik Bölümü Öğr. Gör. Hasan 
Şahbaz toprağın öyküsünün yeniden 
yaşatılmaya çalışıldığı topraklarda bu-
lunmaktan mutlu olduğunu söyleyerek 
diğer sanatçılardan ayrıcalıklı yönünü 
şu sözlerle anlattı: “Bu sempozyumda 
olmak tüm sanatçılar için çok onur ve 
gurur vericidir ama benim onlardan 
küçük bir ayrıcalığım var. Çünkü ben 
bu sempozyumun 1 ve 2’ncisinden 
itibaren yer alıyorum. Birincisinde üni-
versitede son sınıf lisans öğrencisiyken 
katılmış, stajyer öğrenciler gibi sanatçı-
lara asistanlık yapmıştım. Daha sonraki 
süreçte bir sunum bir sergi ile sempoz-
yuma katıldım. Şu anda davetli sanatçı 
olarak bulunmam benim için büyük 
bir gurur. Bunu hayatım boyunca taşı-
yacağım.”

Türkiye’nin Parlayan Yıldızı

Şahbaz ayrıca, Eskişehir’in Frig Va-
disi olduğunun altını çizerek “Bu kent 
kabaca 4 bin yıllık tarihi olan bir geç-
mişe sahip. Böyle bir coğrafyada bu 
değeri fark etmek ve yaşatmaya çalış-
mak oldukça onurlu bir davranış. Tari-
hi mekânlara yapılan turlarla Eskişehir 
Türkiye’nin parlayan bir yıldızı hâline 
geldi. Bu sempozyumun en güzel yanı 
herkese açık olmasıdır. Çocuk atölyele-
rinin kurulması ve çocukların çamura 
ilk dokunuşları sempozyumun diğer 
önemli bir ayağını oluşturuyor.” dedi.

14 gün süren etkinlik halka açık ola-
rak Espark AVM yanında bulunan eski 
Kurt Kiremit Fabrikası alanında yapıldı. 
Yöresel üreticiler ise stantlarda seramik 
süs eşyalarından çömleğe kadar geniş 
çapta el yapımı ürünlerini sergiledi.

faaliyet gösteren firmalar burada bulu-
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Topragı şekillendiren eller 
Eskişehir’de buluştu
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■ İnternet ile başlayacak olursak, in-
ternetin medyaya olan etkisinden nasıl 
bahsedebiliriz?

Medyayı, konvansiyonel medya 
ve dijital medya olarak ikiye ayıracak 
olursak; dijital medya her geçen gün 
konvansiyonel medyanın altını kazıyor. 
Bunun yanında bir de insanların ken-
dilerinin medya olduğu sosyal medya 
diye bir şey çıktı. Bu durum konvan-
siyonel medyanın altının kazılmasını 
daha da hızlandırdı. Örneğin, köşe ya-
zarları bin kelimelik bir yazı yazıyorlar 
ama o gün içerisinde konuyla ilgili beş 
yüz kelimelik görüşlerini twitterdan 
paylaşıyorlar. Bu çerçeve içinde, gaze-
telerin bir süre sonra sen artık twitterı 
kullanma deme hakkı var. Gazetede 
köşe yazarlığı yapmayı bırakan birçok 
gazeteci görüşlerini iletmeye sosyal 
medyada devam ediyor. Bu yüzden de 
aralarında çok iyi ilişkiler olmadığını ve 
konvansiyonel medyanın dijital med-
yadan pek fazla hoşlanmadığını düşü-
nüyorum. 

■ Uzman Tv’yi kurma fikri nasıl oluştu?
Televizyonculuk, gazetecilik, dergici-

lik ve  İnternetçilik yaptım. Uzman Tv 
de bunların hepsinin birleşimi olduğu 
gözüküyor çünkü orda internet içeriği 
üretiliyor. Deneyim açısından baktığı-
mızda,  benim deneyimim de bu işe 
çok uygundu. Bir şeyleri filme çekmeyi, 
montaj yapmayı, yazılım ve site yapma-
yı biliyorum ve nelerin insanlara ilginç 
geleceğinin farkındayım. Bunların hep-
si birleşince Uzman Tv oluştu. 

■ Kısa zaman aralıklarıyla değiştirdiği-

niz birçok işle uğraştınız. Neden tek bir 
projeye yoğunlaşmayı düşünmediniz?

Bu benim kişiliğimden kaynaklanı-
yor. Gazeteden televizyona ve televiz-
yondan İnternet’e geçmemde de aynı 
güdü vardı. Yeni işler yapmayı seven 
bir insanım. Bir yerlerde yeni bir dün-
ya gördüğümde o beni heyecanlan-
dırıyor.  Bu heyecanım da yaratmayı 
seven bir insan olduğumdan kaynak-
lanıyor. Klasik medya kariyerim 7-8 
seneydi ve bu zaman içerisinde 7-8 
yer değiştirdim ama İnternet’te öyle 
değil. Meselâ ‘itiraf.com’u  4 sene 
devam ettirdim. Şu an var olan iş-
lerimizi 2005’ten itibaren 7 senedir 
devam ettiriyorum. Yeni projemi de 
bir bu kadar süre devam ettireceğim. 
Son zamanlarda durulduğumu düşü-
nüyorum. 

■ Risk almayı seviyorsu-
nuz diyebilir miyiz?

Risk almayı sevmekle 
alakalı demeyelim de 
risk aldığımda başıma 
kötü bir şey gelmedi-
ğini görmekle alakalı 
diyelim. Bir noktaya 
geldiğinizde yoğurdu 
üfleyerek yemeye başlı-
yorsunuz. Benim de süt-
ten ağzım yansaydı, ben de 
bu kadar hoplayıp zıplayan bir 
insan olmayabilirdim. 

■ Yeni projenizden bahseder misiniz?
Facebook bizim tanıdığımız insan-

larla olan ilişkilerimizi düzenliyor, ama 
bizim tanımadığımız ve aynı şeylerden 
zevk aldığımız birçok insan var. Etrafı-
nızdaki insanlar size sıkıcı gelebilir, size 
daha çok benzeyen insanlarla vakit 
geçirmek isteyebilirsiniz. İşte bu yeni 
proje size bunu sağlıyor. Şöyle düşü-
nün; karşınıza ‘geceleri dışarı çıkmayı 
sever misiniz, vampir filmleri izlemeyi 
sever misiniz, ata binmeyi sever misi-
niz’ gibi sorular çıkıyor. Siz bu soruları 
kendi zevkinize göre cevaplandırıyor-
sunuz. Sonuç olarak biz aynı zevklere 
sahip olan iki insanı bir araya getirmeyi 
amaçlıyoruz. Projenin ismi konusunda 

da ‘Sosyo’ ve ‘Yulike’ arasında kararsızız 
ama büyük ihtimal ‘Yulike’ olacak diye 
düşünüyorum.

■ İnternet üzerinden büyük meblağda 
para kazanmak mümkün mü?

Tabii ki mümkün. Bu ülkede elimiz-
de 217 milyon dolarlık bir çıta var. Bu 

ülkedeki en büyük 
satış 20 milyon 

dolar olsaydı, 
o zaman bi-
zim işimiz 
30 milyon 
dolarlık iş 
y a p m a k 
olurdu. Şu 
an bizim 

hayat ı -

mız-
da 300 ve ya 500 milyon dolarlık 
bir iş yapmak gibi bir idealimiz olabilir. 
Türkiye’de bunu yapmak zor olabilir o 
zaman siz de dört ülkede bir iş yapın. 
Bu dört ülkeden bu kazancı sağlayın. 
Sonuçta bu başarıyı bir Türk gerçekleş-
tirmiş olacak illa ki Türkiye’de yapmış 
olması gerekmiyor. Birileri yaptı biz ne-
den yapmayalım.

■ Medyadaki iş olanaklarını nasıl bulu-
yorsunuz? Eğer siz başarısız olsaydınız 
vazgeçmeyi düşünür müydünüz?

Çok net gördüm ki; insan kendisini 
geliştirdiği vakit ve sonrasında da arzu 
ettiği noktaya doğru çaba harcadığında 
başarı kendiliğinden geliyor. Bu sizin 

daha çok zamanınızı neyle harcadı-
ğınıza bağlı. Eskişehir’de öğrencilerin 
birçok vakti var. Eğer bu boş vakit Ada-
lar’da tavla oynayarak geçiriliyorsa ge-
lecek için bir faydası olmayacaktır. Bu 
zaman arkadaşlarla daha faydalı şeyler 
konuşarak ya da İnternet’te ne yapa-
bilirim diye kafa yorarak geçirilirse bu 
kişisel gelişim için daha yararlı olur. Bizi 
sadece okul eğitmiyor biz de kendimizi 
eğitmeliyiz. Bu şekilde, sürekli bir çaba 
hâlinde oluyorsunuz. Benim hayatım-
da da böyle oldu ve gördüm ki; belli bir 
zamandan sonra başarı da geliyor, iş 
de geliyor, huzur da geliyor, mutluluk 
da geliyor. Yeterki çaba harcayın.

■ Kariyerde yurt dışı tecrübesi ne ka-
dar önemli?

Vizyonunuzu geliştirmek için çok 
önemli. Bizim neredeyse uluslara-

rası markamız yok. Bunun ne-
deni de vizyonumuzun buna 
elverişli olmaması. Yaptığımız 
işi yurt dışında yaygınlaştır-
maktansa, biz daha müteva-
zı işler yapıyoruz. Eskiden 
kendimi de vizyoner olarak 
görmüyordum  çünkü ben 
de projelerimi Türkiye ile sı-
nırladım ve yurt dışında ge-
liştiremedim. Yeni projemle 

bu açığımı kapatacağımı düşü-
nüyorum. Global bir iş yapacağım 

için şu an kendimi bir vizyoner olarak 
görebiliyorum.

■ İyi bir girişimcinin hammaddesi ne-
dir?

Girişimcilikte özgüven ve kişisel bi-
rikim önemli rol oynuyor. İkisinin de 
aynı ölçüde gerekli olduğunu düşünü-
yorum. Ayrıca iyi bir girişimci olabil-
mek için A tipi insan olarak adlandırı-
lan daha baskın ve egonuzun yüksek 
olduğu bir kişiliğe sahip olmanız gereki-
yor. Fazla sosyal değilseniz ama kişisel 
birikiminize güveniyorsanız daha sos-
yal ve katılımcı ortaklar bulabilirsiniz. 
Ortağınız dışa dönük olsun, sizin de 
kafanız yeni projeler üretmeye odak-
lansın. Bu çerçevede birbirinizi tamam-
layarak büyük işlere imza atabilirsiniz.

Facebook’a rakip olarak ‘Yulike’ geliyor
Ece BOZKURT

Sosyal medyada 
‘itiraf.com’ ve 
‘Uzman Tv’ gibi 
sitelerin kurucu-
su Türkiye’nin seri girişimci 
modeli Ersan Özer ile medya 
ve kariyer hakkında keyifli bir 
söyleşi yaptık.

Kurduğu Özgün Sitelerle Adından Söz Ettiren Üniversitemiz Mezunu Ersan Özer:

Ersan Özer

Nadiye YILMAZ 

■ Anadolu Üniversitesi Erkek Basket-
bol Takımı, 17 Eylül günü Yunusemre 
Kampüsü Spor Salonunda yeni sezon 
için ilk antrenmanını yaptı. Antren-
manda Dünya’nın ve Türkiye’nin 
büyük takımlarının kullandığı test 
sistemleri, Tür-
kiye’de ilk defa 
Anadolu Üni-
versitesi takı-
mı tarafından 
kullanılmaya 
başlandı. 

Beden Eği-
timi ve Spor 
Yüksekokulu 
(BESYO) öğretim 
üyesi Doç. Dr. 
Hayri Ertan, kul-
lanılan yeni test 
sistemleri hak-
kında bilgi verdi. 
Doç. Dr. Ertan “Takımdaki sporcuların 
BESYO Hareket ve Motor Kontrol La-

boratuvarında performans değerlen-
dirmeleri yapılıyor. NBA takımlarının 
kullandığı test sistemleri ülkemizde ilk 

defa olmak üzere 
Anadolu Üniver-
sitesinde kullanı-
lıyor. Uygulanan 
bu yeni sistemler 
Anadolu Üniver-
sitesinin bilimsel 
araştırma proje-
leri kapsamında, 
bilim ve tekno-
lojiye yaptığı 
yatırımın, uygu-
lama alanına ak-
tarılmasının en 
önemli gösterge-
lerinden biridir.” 

dedi. Ertan, yeni teknolojik sistemlerle 
yapılan ilk antrenmanda uygulanan 
bu testlerin gelecek antrenmanlarda 
takımın gelişiminin bilimsel yöntem-
lerle de görülebilmesine olanak sağla-
yacağını ifade etti.

Erkek Basketbol Takım Antrenörü 
Rıza Solmaz da “Sezonun ilk antren-
manı yeni sistemler kullanılarak ya-

pıldı. Takıma 5 genç takım öğrencisi 
katıldı. Yaptığımız antrenmanlar ve 
kullandığımız yeni teknolojiler saye-
sinde hedefimiz her yıl olduğu gibi 
bu sene de Türkiye 3’üncü Basketbol 
Ligine yükselmek.” şeklinde konuştu.
Rıza Solmaz, çok çalıştıklarını ve kul-
landıkları yeni test sistemleri ile Tür-
kiye’deki diğer basketbol takımlarına 
örnek olmak istediklerini söyledi. 
Solmaz ayrıca, katkılarından dolayı 
BESYO’ya ve Doç. Dr. Hayri Ertan’a te-
şekkür etti.

Beş yıldır Erkek Basketbol Takımı-
nın alt yapısında çalışan ve bu sene 
Anadolu Üniversitesi Halkla İlişkiler ve 
Reklamcılık Bölümünü kazanarak A 
takıma giren Onur Curaoğlu “Bu yılın 
ilk antrenmanında kullandığımız yeni 
test sistemlerinin bizim tempomuz 
açısından çok yararlı olacağını düşü-
nüyorum. Bu yeni sistem bizi biraz 
zorlasa da hedeflerimize ulaşmak ve 
daha başarılı olmak için bize çok yar-
dım edecek.” diye konuştu.

Sezonun ilk antrenmanı yeni test sistemleriyle yapıldı

Rıza Solmaz
Doç. Dr. Hayri Ertan

Anıl AKSOY 
■ Fen, Edebiyat, Fen-Edebiyat, Dil  ve 
Tarih-Coğrafya Fakülteleri Öğretim Prog-
ramları Değerlendirme ve Akreditasyon 
Derneği (FEDEK) çalışmaları kapsamın-
da Fen Fakültesi tarafından düzenlenen 
“SWOT Analizi” çalıştayı 18 Eylül günü 
Kongre Merkezi Salon Anadolu’da 
gerçekleştirildi.

Fen Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ertuğ-
rul Yörükoğulları, FEDEK çalışmalarının 
fakültenin bütün bölümlerinde yürütül-
düğünü ve bölümlerin kendilerinden 
istenen öz değerlendirme raporları 
hazırladığını söyledi. Yörükoğlu, ekim 
ayının sonunda Fen Fakültesinin FE-
DEK başvurusunu yapmayı planladığını 
kaydetti.

FEDEK çalışmaları kapsamında Fen 
Fakültesinin dört bölümünün SWOT 
analizi istediğini belirten Yörükoğulları 
bölümlerde SWOT analizi uygulayacak 
olan öğretim üyelerini tanıttı. Fizik Bölü-
müne Prof. Dr. Deniz Taşçı, Matematik 
Bölümüne Prof. Dr. Alper Çabuk, Biyo-
loji Bölümüne Yrd. Doç. Dr. Saye Çabuk, 
İstatistik Bölümüne ise Uzman Feyza 
İpektan SWOT analizini uygulayan 
öğretim elemanları oldular. Prof. Dr. 
Yörükoğlu, sözlerine şöyle devam etti:

“SWOT analizi SWOT (Strong, Weak, 
Opportunity, Threat) iç ve dış durum 
değerlendirmesini içeren ve yönetim 
için şu anki konumumuzu görebilme-
miz açısından büyük kolaylık sağlayan 
stratejik bir yönetim uygulamasıdır. 
Özellikle temel bilimlerin kan kaybı 
yaşadığı şu dönemde yapılan bu 
analiz değerlendirmelerinin öneminin 
her zamankinden daha çok olduğu 
kanaatindeyim. Başta Fizik olmak üzere 
Biyoloji ve Kimya Bölümlerine her geçen 
yıl yapılan tercihler azalmakta, bu da 
Fen Fakültelerinin geleceğini sorgula-
mamıza yol açmaktadır. Bizim de bu 
bağlamda kendimize önümüzdeki 20 
yılda nasıl bir yön vermemiz konusunda 
değerlendirme yapmamız gerekiyor. Bu 
nedenle bu analiz kendimizi görmemiz 
açısından büyük önem taşımaktadır.” 

Fen Fakültesi Dekan Yardımcısı Doç. 
Dr. Berna Yazıcı da konuşmasında 

SWOT analizinin 
kapsamından, 
yapılmış ve 
yapılacak olan 
çalışmalar 
hakkında bilgi 
verdi. Yazıcı 
konuşmasın-
da bölümlerin 
öz değerlen-
dirme raporu 
sonuçlarını 

da aktardı. 

Fen Fakültesi 
FEDEK 
başvurusuna 
hazırlanıyor

Prof. Dr. 
Ertuğrul 
Yörükoğulları

Doç. Dr. 
Berna Yazıcı
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 Anadolu Üniversitesi 
bünyesindeki öğrenci 
kulüplerinde iki yıldır 
görev alıyorum. Bu 
sene ise yeni kurulan 
Girişimcilik Kulübü’nün 
başkanlığını 
üstlenmekteyim. 
Girişimcilik Kulübü 
üyelerine sektöre 
uygun iş modelleri 
geliştirebilme ile 
özgüven ve cesaret 
gibi birçok girişimcilik 

yetisi kazandırmaya çalışmaktadır. Bu amaçlara yönelik 
eğitimler, seminer ve konferanslar düzenliyoruz. Aynı 
zamanda üyelerimizin kaynaşmasını sağlamaya dönük 
eğlenceli aktiviteler gerçekleştirdik. Kulüplere yeni 
katılacak olan arkadaşlara, bunun gelecekleri için iyi bir 
yatırım olabileceğini söyleyebilirim. Bütün öğrencilere 
kulüplerde aktif bir şekilde görev almaları benim 
naçizane tavsiyemdir.

Ben üniversiteyi 
sadece eğitim 
göreceğim ve sonunda 
diploma alacağım 
bir kurum olarak 
görmedim hiç. İki 
yıldır kulüplerde aktif 
olarak yer alıyorum. 
Girişimcilik Kulübü 
geçtiğimiz yıl açıldı 
ve hedefl eri olan, 
farklı olmak isteyen 
insanlarla hızlı yol aldı. 
Girişimcilik dünyada 
ve ülkemizde tam 

anlamıyla profesyonelleşen yeni insan ve fi kirlere 
aç olan bir sektör. Kulübümüz bu açığı henüz siz 
üniversitedeyken kapatmanıza yardım ediyor. 

Bir yıldır Girişimcilik 
Kulübü’nde aktif 
üyeyim ve bu 
kulüpte bu ekiple 
beraber olmaktan 
çok keyif alıyorum. 
Kulüp etkinlikleri 
kendimi geliştirmek 
konusunda bana çok 
şey kattı. Yeni bir kulüp 
olmamıza rağmen 
başarılı etkinlikler 
gerçekleştirdiğimizi 
düşünüyorum. Dönem 
içerisinde ayrıca girişimcilik konusunda eğitimlerimiz 
de oldu. İlk defa bir üniversite kulübüyle anlaşmalı 
olarak gerçekleştirilen ‘KOSGEB’ eğitimimiz oldu. Böyle 
bir kulüpte aktif olarak görev yapmak benim için güzel 
bir deneyimdi. 

Üniversiteye geldiğim 
ilk yıldan beri birçok 
kulüpte aktif olarak 
görev aldım. Girişimcilik 
Kulübü’nün yönetimine 
ise 2. yılımda katıldım. 
Bu kulübe girerek bir 
nevi iş hayatına adım 
attığımı düşünüyorum. 
Kulüp sayesinde kendimi 
geliştirme fırsatı buldum. 
İleride neye yönelmek 
istediğime karar verdim. 
Aynı zamanda çok iyi 
dostlar, arkadaşlar 
edindim. Son olarak üniversite hayatı boyunca farklılık 
yaratmak isteyen herkesin bir öğrenci kulübünde yer 
alması gerektiğine inanıyorum. Girişimci ruha sahip 
tüm arkadaşları ise buraya, Girişimcilik Kulübü’ne 
bekliyoruz.

Üçüncü sınıfta 
Girişimcilik Kulübü 
yönetimine girdim. 
Kulüp sayesinde kendimi 
geliştirme fırsatı buldum. 
Gerçekleştirdiğimiz 
organizasyonlar 
sayesinde bize gelecekte 
yol gösterebilecek 
deneyime sahip önemli 
isimlerle tanışma fırsatı 
yakaladım. Girişimcilik 
Kulübü bana kendimi 
geliştirme fırsatı verdi. 
Bu kulüp sayesinde geniş 
bir çevreye sahip oldum. 
Bence üniversite yıllarını boş geçirmek istemeyen her 
öğrenci istediği bir kulüpte aktif bir şekilde çalışmalı. 
Kulüplerde bulunmayan arkadaşlarımızı da kulübümüze 
bekliyoruz.

Bir senedir Girişimcilik 
Kulübünün 
içerisindeyim. 
Kulübümüzde aktif üye 
olarak yer alıyorum. 
Kulübümüz yeni 
bir kulüp olmasına 
rağmen kısa süre 
içerisinde kendimizi 
epey geliştirdiğimizi 
düşünüyorum. Böyle 
bir kulüpte yer almak, 
geleceğe dönük iş 
fi kirleri olan girişimcilik 
alanına adım atmak 
isteyen arkadaşlarımıza 
nasıl hareket edecekleri konusunda yol gösteriyor. 
Dönem boyunca 2 etkinlik düzenledik. En son 
etkinliğimiz olan ‘KARİDER’ ile ilgili olarak çok iyi geri 
dönüşler aldık. Önümüzdeki senelerde de başarılı işlere 
imza atacağımıza inanıyorum.

Kendi adıma harika 
bir deneyim oldu 
diyebilirim. Kulübün ben 
3. sınıftayken açılması 
benim için dezavantaj olsa 
da benden sonra görev 
alacak arkadaşlar adına 
sevinmekteyim. Girişimcilik 
Kulübü bana hem 
sosyal hayatta hem de iş 
hayatında kullanabileceğim 
çok değerli şeyler 
kazandırdı. Son senemin 
getireceği yoğunluk 
dolayısıyla daha az aktif 

olacağım bu kulüpte keşke daha çok kalabilsem ve daha 
çok faydalanabilsem.  Ama kendini geliştirmek isteyen, 
kendine ayrıcalık katmak isteyen arkadaşlara kesinlikle 
Girişimcilik Kulübü’nü önerebilirim.

Öğrenci kulüplerinde 3 sene 
aktif olarak görev aldıktan 
sonra 3. yılın sonunda 
Girişimcilik Kulübü’nün 
yönetimine girdim. 
Öğrenci kulüplerinde görev 
almanın bana çok yararı 
olduğunu düşünüyorum. 
İş dünyasından insanlarla 
tanışma fırsatı yakalamak 
gibi avantajlara sahip 
oluyorsunuz. Çalışma 
hayatına hazırlık olması 
anlamında faydalandım. 
Ayrıca güzel bir arkadaşlık 

ortamı var burada. Üniversite yaşamımın aktif geçtiğini 
düşünüyorum. Geleceğe de kendimi hazırladığımı 
düşünüyorum. Tüm arkadaşlarıma tavsiyem Girişimcilik 
gibi iyi kulüplerle çalışmalarıdır.

ERKAN AZİZLİ / İİBF SEDEF SİLAY / İİBFİREM MERCANOĞLU / İİBF

MERVE TAŞPINAR / İİBF

GİZEM ÖZTÜRK / İİBF

DEVRAN KIRAN / İİBF        ÖZGE YAYICI / İİBF

METİN ÇERÇEL / İİBF

Anadolu Üniversitesi Girişimcilik Kulübü 
faaliyetlerine 2011 yılında başladı. Genç-
leri girişimcilik konusunda bilgilendire-

rek potansiyellerini harekete geçirmek, iş hayatını 
yakından tanımalarını sağlamak ve iş hayatına 
hazırlanmalarına yardımcı olmak, öğrenciler arasın-
da dayanışma ve arkadaşlık ilişkilerini geliştirerek 
üniversitenin sosyal yaşamına katkıda bulunmak 
amacıyla kurulmuş olan kulüp, Doç Dr. Nurcan 
Turan’ın akademik danışmanlığında faaliyetlerini 
sürdürüyor. 

Küresel Girişimcilik Haftası dolayısıyla 
düzenlenen ‘Global Girişimcilik Forumu’ 
adlı çalıştaya TOBB Genç Girişimciler 

Kurulu’nun davetlisi olarak katılarak üniversitemizi 
temsil eden Girişimcilik Kulübü, Girişimci Sohbetleri 
23, Genç KAGİDER Günleri adlı etkinlikleri ile de 
üyelerini sektörün tanınmış isimleri ile buluşturdu. 
Üyelerinin eğitimine yönelik olarak gerçekleştirdiği 
Teknoloji Girişimciliği Eğitimi ise METUTECH ile 
Anadolu Üniversitesi iş birliğinde gerçekleştirildi.

Kulüplerimizi üye 
öğrencilerin görüşleriyle 

sizlere tanıtıyoruz:

Girişimcilik 
Kulübü sizleri 

bekliyor




